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Referat af Semestergruppemøde for  Idræt 3. semester den 31. oktober 2023 

 

Deltagere: Verena Lenneis (semesterkoordinator), Mathias Vedsø Kristiansen (underviser i Arbejds- og 
træningsfysiologi i udholdenheds- og styrketræning) og Rogerio (kursusansvarlig for Arbejds- og 
træningsfysiologi i udholdenheds- og styrketræning) og Emma Reberholt (studiesekretær).  
Der var studerende repræsenteret fra følgende grupper: 3101, 3102, 3103, 3104, 3105 og 3106.  

Øvrige deltagere: Emma tog referat af mødet.  

Ad 1. Eventuelle meddelelser fra koordinator/sekretær  

- Ingen meddelelser fra koordinator/sekretær.  

Ad 2. Semestret generelt  

-    Ingen kommentarer til semestret generelt.  

Ad 3. Studiemiljø (f.eks. studiearbejdspladser, lokaler, seminarrum, fælles sociale aktiviteter på 
semestret, kommunikation med underviser, vejleder og studiesekretær)   

- Rengøring af toiletter og vandautomat er ikke godt. De er decideret klamme.   

o Studiesekretær følger op på det.  

- Dør bipper stadig ind til styrkerummet.  



o Studiesekretær følger op på det.  

- Akustikken er virkelig dårlig i fællesområdet i Gigantium. Så de studerende foretrækker at sidde 
andre steder.   

- Det er ikke optimalt at arbejde i Gigantium, hvis der er flere grupper der arbejder i fællesområdet 
samtidig pga. larm.   

- Mange sidder nede på Create og arbejder, eller ude i SUND-bygningen.  

- Nogen grupper arbejder også i hallerne.  

- En del studerende har ikke adgang til hallerne og seminarummet.  

o Studiesekretæren sender ark ud til studerende, og indsamler kortnummer, så de kan få 
adgang.  

- Fredagsboldarrangement: der er ikke så mange der deltager, men mange vil gerne.  

- Inde i seminarrummet mangler der strøm i nogle borde.  

o Studiesekretær følger op på det.  

Ad 4. Evaluering af kurser  

Idræts- og sundhedspsykologi i boldspil:  

- Der er utrolig lang tid mellem kurserne. Det er træls, fordi der er opgaver til kurserne, så de kan 
være svære at huske.  

- Undervisningen er rigtig god.  

- De studerende er lidt i tvivl om hvordan eksamen bliver.  

o Semesterkoordinator tager en snak med underviseren, ellers kan de studerende også 
spørge underviseren til næste forelæsning.  

 

Idrætshistorie og -sociologi i gymnastik og dans:  

- Den har været svært at se hvordan de kan koble den teoretiske del til den praktiske.  

- Den teoretiske del har været god.  

- Der er afsat lidt for lang tid til de forskellige øvelser til den praktiske del.  

- De studerende ønsker at praksis delen kunne være lidt mere konkret. Det har været meget abstrakt. 
Tydeligere teori kobling.  

 

Arbejds- og træningsfysiologi i udholdenheds- og styrketræning:  

- Det går godt.  

- Der er kun 8 kursusgange, og det synes de studerende er for få, og tempoet går meget stærkt.  

- Nogle studerende er lidt i tvivl om eksamens forløb.  

o Kursusansvarlig forklarede hvordan eksamen kommer til at forløbe.  



- Underviserne laver videoer til hver kursus, som de studerende kan forholde sig til – det er dejligt.  

- Evalueringsspørgeskema: kan man droppe begrænsningen på 200 bogstaver. Det er svært at skrive 
noget brugbart, på kun 200 bogstaver.  

o Kursusansvarlig ændrer det til næste gang, men synes stadig at der har været en god 
feedback.  

- Praksis har været meget god, og det er dejligt at det også er ret teknisk og nørdet.  

- Aalborg håndbold er nogle gange i styrkerummet, når de studerende får undervisning, og det 
forstyrrer meget, da de hører højt musik, og kaster med bolde mm.   

o Studiesekretær følger op på det.  

Ad 5. Projektstatus 

Det går godt med projektet, og de fleste er godt i gang. Der er god vejledning fra vejlederne, men 

nogle grupper har desværre svært at booke vejledermøde med deres vejleder. Der virker til at én 

vejleder har fået for mange grupper, og ikke har tid nok til alle grupperne. Semesterkoordinator tager 

en snak med vejlederne. Statusseminaret har hjulpet nogle grupper godt videre, da de har følt sig en 

del bagud og gjort at de kom med igen. Det var rart at høre til statusseminar, hvor de forskellige 

grupper var i processen, og at de kan sammenligne deres projekter med hinanden.  

Ad 6. Eventuelt  

- Kunne man sætte et skilt op i fællesområdet, hvor der står at man ikke må flytte rundt på sofaerne?  

- Der er tit rodet i fællesområdet efter en håndbold- eller ishockeykamp.  

- Det mangler forsat knagerækker og skillevægge i Gigantium.  

o Studiesekretæren føler op på ovenstående punkter.  

 

 

 

 

 

 

 

 


